

Très *Fidèle*, et Son Ambassadeur et Ministre Plenipotentiaire près Sa Majesté Très *Chrétienne*, en Vertu de leurs Pleinpouvoirs, qu'ils se sont communiqués, et dont Copies seront ajoutées à la Fin du présent Acte, sont convenus de ce qui suit ; savoir, Sa Majesté Très *Fidèle*, desirant très sincèrement concourir au plus prompt Retablissement de la Paix, accede, en vertu du présent Acte, au dit Traité Definitif, et Articles Separés, tels qu'ils sont transcrits ci-dessus, sans aucune Reserve ni Exception, dans la ferme Confiance que tout ce qui est promis à Sa dite Majesté, sera accompli de bonne Foy, déclarant, en même Tems, et promettant, d'accomplir, avec une egale Fidelité, tous les Articles, Clausés, et Conditions, qui la concernent. De son Côté, Sa Majesté *Britannique* accepte la présente Accession de Sa Majesté Très *Fidèle*, et promet pareillement d'accomplir, sans aucune Reserve ni Exception, tous les Articles, Clausés, et Conditions, contenûs dans le dit Traité Definitif, et Articles Separés, ci-dessus inferés. Les Ratifications du présent Traité seront echangées dans l'Espace d'un Mois, à compter de ce Jour, ou plutôt si faire se peut.

En Foy de quoi, Nous Ambassadeurs et Ministres Plenipotentiaires
de

of the Order of Christ, of His Most Faithful Majesty's Council, and His Ambassador and Minister Plenipotentiary to His Most Christian Majesty, in virtue of their Full Powers, which they have communicated to each other, and of which Copies shall be added at the End of the present Act, have agreed upon what follows ; viz. His Most Faithful Majesty desiring most sincerely to concur in the speedy Re-establishment of Peace, accedes, in virtue of the present Act, to the said Definitive Treaty and Separate Articles, as they are above transcribed, without any Reserve or Exception, in the firm Confidence that every thing that is promised to His said Majesty, will be bonâ Fide fulfilled, declaring at the same Time, and promising to fulfill, with equal Fidelity, all the Articles, Clausés, and Conditions, which concern Him. On His Side, His Britannick Majesty accepts the present Accession of His Most Faithful Majesty, and promises likewise to fulfill, without any Reserve or Exception, all the Articles, Clausés, and Conditions, contained in the said Definitive Treaty and Separate Articles above inserted. The Ratifications of the present Treaty shall be exchanged in the Space of one Month, to be computed from this Day, or sooner if it can be done.

In Witness whereof, We, Ambassadors and Ministers Plenipotentiary
of